
СВЕДЕНИЯ ОБ АВТОРАХ

БАКИШЕВ КАЙРАТ АЛИХАНОВИЧ

Доктор юридических наук, профессор. Руководитель лаборатории, НИИ Карагандинский экономический университет Казпотребсоюза.

100009, Республика Казахстан, г. Караганда,
ул. Академическая, 9.
E-mail: bakishev@yahoo.com.

БОЕВА МИЛАНА АЛЕКСАНДРОВНА

Старший преподаватель кафедры специальной подготовки. Кандидат юридических наук, доцент. Подполковник полиции. Орловский юридический институт МВД России имени В. В. Лукьянова.

302027, г. Орел, ул. Игнатова, 2.
E-mail: bmil_120@mail.ru.

БОРОДИНА ОЛЬГА АЛЕКСАНДРОВНА

Аспирант. Университет прокуратуры Российской Федерации. Старший помощник прокурора г. Барнаула Алтайского края.

656056, г. Барнаул, ул. Партизанская, 71.
E-mail: borodina.oa@mail.ru.

ГУСЕВА ИРИНА СЕРГЕЕВНА

Старший преподаватель кафедры педагогики и психологии. Институт развития образования.

620137, г. Екатеринбург, ул. Академическая, 16.
E-mail: irichaguseva@mail.ru.

ЗУЕВ СЕРГЕЙ ВАСИЛЬЕВИЧ

Доктор юридических наук, доцент, профессор кафедры. Челябинский государственный университет, Троицкий филиал.

457100, Челябинская обл., г. Троицк,
ул. Степана Разина, 9.
E-mail: zuevsergej@inbox.ru.

КАРЕТНИКОВА КСЕНИЯ ОЛЕГОВНА

Магистрант, кафедра теория государства и права, конституционного права и административного права. Южно-Уральский государственный университет. Главный специалист секретариата председателя суда. Арбитражный суд Челябинской области.

454080, г. Челябинск, пр. Ленина, 76.
E-mail: aksinijak@rambler.ru.

INFORMATION ABOUT AUTHORS

BAKISHEV KAIRAT ALIKHANOVICH

Doctor of Law, Professor. Head of the Laboratory of the Research Institute of Karaganda Economic University of Kazpotrebsoyuz.

9, ul. Akademicheskaya, Karaganda, 100009,
Republic of Kazakhstan.
E-mail: bakishev@yahoo.com.

BOEVA MILANA ALEKSANDROVNA

Senior Lecturer at the Department of Special Training. Candidate of Legal Sciences, Associate Professor. Police lieutenant colonel. Lukyanov Orel Law Institute of the Ministry of the Interior of Russia.

2, ul. Ignatova, g. Orel, 302027, Russia.
E-mail: bmil_120@mail.ru.

BORODINA OLGA ALEKSANDROVNA

Post-graduate Student. University of Prosecutor's Office of the Russian Federation. Senior Assistant Prosecutor of Barnaul, Altai territory.

71, ul. Partisanskaya, Barnaul, 656056, Russia.
E-mail: borodina.oa@mail.ru.

GUSEVA IRINA SERGEEVNA

Senior Teacher of the Department of Pedagogy and Psychology. Institute of Education Development.

16, ul. Akademicheskaya, Yekaterinburg, 620137,
Russia.
E-mail: irichaguseva@mail.ru.

ZUYEV SERGEY VASILYEVICH

Doctor of Law Science, Associate Professor, Professor of the Department. Chelyabinsk State University, Troitsk Branch.

9, ul. Stepana Razina, Chelyabinskaya obl., g. Troitsk,
457100, Russia.
E-mail: zuevsergej@inbox.ru.

KARETNIKOVA KSENIYA OLEGOVNA

Master's Student of the Department of Theory of State and Law, Constitutional Law and Administrative Law. South Ural State University. Chief Specialist of the Registry of the President of the Court. Arbitration Court of the Chelyabinsk Region.

76, pr. Lenina, Chelyabinsk, 454080, Russia.
E-mail: aksinijak@rambler.ru.

КАРЗАНОВ НИКОЛАЙ ВЛАДИМИРОВИЧ

Аспирант кафедры отечественной истории. Алтайский государственный педагогический университет.

656031, г. Барнаул, ул. Молодежная, 55.
E-mail: rallir1997@mail.ru.

KARZANOV NIKOLAY VLADIMIROVICH

Postgraduate Student of the Department of National History of the Altai State Pedagogical University.

55, ul. Molodezhnaya, Barnaul, 656031, Russia.
E-mail: rallir1997@mail.ru.

КОРОБОВ АЛЕКСЕЙ АЛЕКСАНДРОВИЧ

Преподаватель кафедры гражданско-правовых и экономических дисциплин, кандидат экономических наук. Орловский юридический институт МВД России им. В. В. Лукьянова.

302027, г. Орел, ул. Игнатова, 2.
E-mail: konvar2012@mail.ru.

KOROV ALEKSEY ALEKSANDROVICH

Lecturer of the Chair of Civil and Economic Subjects. Lukyanov Orel Law Institute of the Ministry of the Interior of Russia.

2, ul. Ignatova, Orel, 302027, Russia.
E-mail: konvar2012@mail.ru.

КОРСАКОВ КОНСТАНТИН ВИКТОРОВИЧ

Кандидат юридических наук, доцент. Институт философии и права, Уральское отделение Российской академии наук.

620108, г. Екатеринбург, ул. Софьи Ковалевской, 16.
E-mail: korsakovekb@yandex.ru.

KORSAKOV KONSTANTIN VIKTOROVICH

Candidate of Law Science, associate Professor. Institute of Philosophy and Law of the Ural branch of the Russian Academy of Sciences.

16, ul. Sofi Kovalevskoy, Yekaterinburg, 620108, Russia.
E-mail: korsakovekb@yandex.ru.

КУЛИНЧЕНКО АЛИНА ВЛАДИМИРОВНА

Адъюнкт. Санкт-Петербургский университет МВД России.

198206, Санкт-Петербург, ул. Лётчика Пилютова, 1.
E-mail: kulinchenko95@inbox.ru.

KULINCHENKO ALINA VLADIMIROVNA

Adjunct. S Saint-Petersburg University of the Ministry of Internal Affairs of Russia.

1, ul. Letchika Pilyutova, Saint Petersburg, 198206, Russia.
E-mail: kulinchenko95@inbox.ru.

КУЛЬЧИКОВ ДМИТРИЙ ЕВГЕНЬЕВИЧ

Кандидат юридических наук, преподаватель кафедры гражданско-правовых и экономических дисциплин. Орловский юридический институт МВД России им. В. В. Лукьянова.

302027, г. Орел, ул. Игнатова, 2.
E-mail: coolchikov@inbox.ru.

KULCHIKOV DMITRIY YEVGENYEVICH

Candidate of Law Science, Lecturer of the Department of Civil Law and Economic Disciplines. Lukyanov Orel Law Institute of the Ministry of the Interior of Russia.

2, ul. Ignatova, Oryol, 302027, Russia.
E-mail: coolchikov@inbox.ru.

МАКСИМЮК ЮЛИЯ АЛЕКСАНДРОВНА

Студент магистратуры. Челябинский государственный университет.

454001, г. Челябинск, ул. Бр. Кашириных, 129.
E-mail: maksimyuk_96@mail.ru.

MAKSIMYUK YULIYA ALEKSANDROVNA

Master's student. Chelyabinsk State University.

129, ul. Br. Kashirinykh, Chelyabinsk, 454001, Russia.
E-mail: maksimyuk_96@mail.ru.

МАКСУРОВ АЛЕКСЕЙ АНАТОЛЬЕВИЧ

Кандидат юридических наук, доцент, преподаватель кафедры теории и истории государства и права. Ярославский государственный университет им. П. Г. Демидова.

150000, Ярославль, ул. Советская, 14.
E-mail: maxurov78@yandex.ru.

НУРГАЛИЕВ БАХЫТ МОЛДАТЪЯЕВИЧ

Доктор юридических наук, профессор. Главный научный сотрудник, НИИ Карагандинский экономический университет Казпотребсоюза.

100009, Республика Казахстан, г. Караганда, ул. Академическая, 9.
E-mail: nbake@mail.ru.

ПУЧКОВ ОЛЕГ АЛЕКСАНДРОВИЧ

Доктор юридических наук, профессор. Уральский государственный юридический университет.

620137 г. Екатеринбург, ул. Комсомольская, 21.
E-mail: argun061@gmail.com.

СЕРГЕЕВ АНДРЕЙ БОРИСОВИЧ

Доктор юридических наук, профессор, заведующий кафедрой уголовного процесса и экспертной деятельности. Институт права, Челябинский государственный университет.

454001, г. Челябинск, ул. Бр. Кашириных, 129.
E-mail: sergeev_ab@bk.ru.

СЕРГЕЕВ КОНСТАНТИН АНДРЕЕВИЧ

Доктор юридических наук, доцент, профессор кафедры теории и истории государства и права. Институт права, Челябинский государственный университет.

454001, г. Челябинск, ул. Бр. Кашириных, 129.
E-mail: sergeev_ab@bk.ru.

СИЛИНА ТАТЬЯНА БОРИСОВНА

Кандидат юридических наук, доцент, доцент кафедры гражданско-правовых дисциплин. Институт деловой карьеры, филиал в Тюменской области.

625022, г. Тюмень, ул. Амурская, 75.
E-mail: tbs.2013@mail.ru.

MAKSUROV ALEKSEY ANATOLEVICH

Candidate of Law Sciences, Associate Professor, Lecturer, Department of Theory and History of State and Law. P. G. Demidov Yaroslavl State University.

14, ul. Sovetskaya, Yaroslavl, 150000, Russia.
E-mail: maxurov78@yandex.ru.

NURGALIEV BAKHYT MOLDATYAEVICH

Doctor of Law, Professor. Chief Research Officer of the Research Institute of Karaganda Economic University of Kazpotrebsoyuz.

9, ul. Akademicheskaya, Karaganda, 100009, Republic of Kazakhstan.
E-mail: nbake@mail.ru.

PUCHKOV OLEG ALEXANDROVICH

Doctor of Law Science, Professor. Ural State Law University.

21, ul. Komsomolskaya, Yekaterinburg, 620137, Russia.
E-mail: argun061@gmail.com.

SERGEEV ANDREY BORISOVICH

Doctor of Law Science, Professor, Head of the Department of Criminal Procedure and Expert Activity. Institute of law, Chelyabinsk State University.

129, ul. br. Kashirinykh, Chelyabinsk, 454001, Russia.
E-mail: sergeev_ab@bk.ru.

SERGEEV KONSTANTIN ANDREEVICH

Doctor of Law Science, Associate Professor, Professor of the Department of Theory and History of State and Law. Institute of law, Chelyabinsk State University.

129, ul. br. Kashirinykh, Chelyabinsk, 454001, Russia.
E-mail: sergeev_ab@bk.ru.

SILINA TATYANA BORISOVNA

Candidate of Law, Associate Professor, Associate Professor of the Department of Civil Law disciplines. Institute of Business Career, branch in the Tyumen region.

75, ul. Amurskaya, Tyumen, 625022, Russia.
E-mail: tbs.2013@mail.ru.

СМИРНОВА ОЛЬГА ВАЛЕРЬЕВНА

Секретарь судебного заседания, Тракторозаводский районный суд г. Челябинска. Магистрант кафедры уголовного процесса и экспертной деятельности. Институт права, Челябинский государственный университет.

454001, г. Челябинск, ул. Бр. Кашириных, 129.
E-mail: olya.smirnova.1995@mail.ru.

СОБОЛЕВСКАЯ СВЕТЛАНА ИОСИФОВНА

Кандидат юридических наук, доцент. Доцент кафедры организации расследования преступлений и судебных экспертиз. Тюменский институт повышения квалификации сотрудников МВД России.

625049, г. Тюмень, ул. Амурская, 75.
E-mail: svetik2000@pisem.net.

ТУРКАЕВА ЛАУРА ВАХИТОВНА

Научный сотрудник кафедры «Сети связи и системы коммутации». Институт прикладных информационных технологий, Грозненский государственный нефтяной технический университет им. акад. М. Д. Миллионщикова.

364011, г. Грозный, проспект Исаева, 100.
E-mail: turkaevalaura@mail.ru.

ЯНИН МИХАИЛ ГЕННАДЬЕВИЧ

Адвокат, старший преподаватель кафедры уголовного процесса и экспертной деятельности. Институт права, Челябинский государственный университет.

454001, г. Челябинск, ул. Бр. Кашириных, 129.
E-mail: mikhail.g.yanin@gmail.com.

SMIRNOVA OLGA VALERYEVNA

Secretary of the Court Session, Traktorozavodsky District Court of Chelyabinsk. Master's Student of the Department of Criminal Procedure and Expert Activity. Institute of Law, Chelyabinsk State University.

129, ul. Br. Kashirinykh, Chelyabinsk, 454001, Russia.
E-mail: olya.smirnova.1995@mail.ru.

SOBOLEVSKAYA SVETLANA IOSIFOVNA

Candidate of Law Science, Associate Professor. Associate Professor of the Department of Organization of Crime Investigation and Forensic Examinations. Tyumen Institute of Advanced Training for Employees of the Ministry of Internal Affairs of the Russian Federation.

75, ul. Amurskaya, Tyumen, 625049, Russia.
E-mail: svetik2000@pisem.net.

TURKAEVA LAURA VAKHITOVNA

Research associate of the Department "Communication Networks and Switching Systems". Institute of applied information technologies, Grozny State Oil Technical University named after Academician M.D. Millionshchikov.

100, prospect Isaeva, Grozny, 364011, Russia.
E-mail: turkaevalaura@mail.ru.

YANIN MIKHAIL GENNADYEVICH

Lawyer, Senior Lecturer at the Department of Criminal Procedure and Expert Activity. Institute of Law, Chelyabinsk State University.

129, ul. Br. Kashirinykh, Chelyabinsk, 454001, Russia.
E-mail: mikhail.g.yanin@gmail.com.
